



Cliquez sur le drapeau pour la version française

# Twin Lakes France NEWSLETTER

[www.twinlakesfrance.com](http://www.twinlakesfrance.com)



## MERCI ...

Another yearly round up from us here at Twin Lakes Headquarters. It's always great for us to reflect and review what has happened over the year and share with everyone our achievements and progress.

In 2025, we continued to develop the campsite and plan events to create special memories for everyone who visited. We welcomed so many new guests from the local community and also the wider world who all appreciated and enjoyed their time spent at Twin Lakes.

We are already busy working on our 2026 projects and will be sharing them all with you soon!

Love Jen, Rob, Ted & George



- ✓ Brand new toilets in the bar/restaurant area
- ✓ New street lights around the campsite
- ✓ Huge tidy up of the trees and bushes surrounding the bottom lakes
- ✓ Refurbished the children's swimming pool
- ✓ Refurbished the disabled toilet
- ✓ Added a larger range of fishing bait to the Corner Cabin
- ✓ New road sign
- ✓ Employed three new members of staff to help with the landscaping - Welcome Daisy, Minnie and Astro Destroyer (the goats)

## IMPROVEMENTS



# 2025



# NEWSLETTER 2025

2



Another year, another great day for the Marlene Cup Fishing Competition and for the first time since we arrived 6 years ago we had to use both lakes as there were so many keen competitors!   
Congratulations once again to Rolf for winning most combined weight on the day for the second year running and the lovely Belinda for winning the heaviest fish caught on the day!

## DATE FOR YOUR DIARY

The Marlene Cup 2026 will be held on Saturday 12<sup>th</sup> September

## BIG DAVE FUND

We would like to extend our heartfelt gratitude to everyone who participated in the fundraising efforts in 2024 to celebrate the life of Big Dave. Thanks to your incredible generosity and support, we have successfully purchased two defibrillators to enhance the safety of our community. Additionally, we have dedicated a special bench in Big Dave's honor, where you can sit with a Coke Zero, his favorite beverage, and enjoy the view of the bottom lake. Thank you everyone for being a part of this meaningful tribute.



Thank you once again to our Quiz Queen and caller of the Bingo balls for another super season of entertainment nights. Julie is looking forward to seeing you all again next season!

## BINGO & QUIZ NIGHTS

# ENTERTAINMENT

We enjoyed another wonderful year filled with entertainment! We welcomed back incredible artists such as \*\*Jordan Watts\*\*, \*\*Chris Payn\*\*, and \*\*David Gogh\*\*, while the fabulous \*\*Mary and Stuart\*\* delighted us with their karaoke nights once again.

Highlights included:

- Supporting the local \*\*Armed Forces Veterans Breakfast Club\*\* during their monthly gatherings.
- Hosting a special event at \*\*Twin Lakes France\*\* to honor \*\*Armed Forces Day\*\*.
- Organizing a successful \*\*Family Fun Day\*\*.
- Help raise money for Cancer Support France Novelle Aquitaine, with a lovely watercolour class.
- Concluding the year with our annual \*\*Bonfire Night\*\*.

A heartfelt thank you to everyone who joined us and showed their support. We are already excitedly making plans for 2026!



2026

We made the decision to sell our rental mobile homes this year. Going into 2026, we will have a fully furnished, 2 bedroom apartment available to rent instead. This spacious apartment comes with

- ✓ an outdoor area perfect for bbq-ing
- ✓ a large kitchen/living area
- ✓ bathroom including a bath and separate shower
- ✓ room to sleep up to 5 people

It is already getting booked up for next year so please don't delay in reserving your dates for 2026.

For pricing and enquiries please email [bookings@twinlakesfrance.com](mailto:bookings@twinlakesfrance.com)  
Information and photos will be available on our website from 2026

## FISHING UPDATE

From 1st January 2026, the fishing lakes will be exclusively available to members and campers. For details on becoming a member please contact us.



Don't forget!  
You can keep up to date with everything Twin Lakes on our Facebook, Instagram and Website!





Click here for the English version

# Twin Lakes France NEWSLETTER

[www.twinlakesfrance.com](http://www.twinlakesfrance.com)



## MERCI ...

Voici notre bilan annuel depuis le siège de Twin Lakes. C'est toujours un plaisir pour nous de revenir sur l'année écoulée et de partager avec vous nos réussites et nos progrès.

En 2025, nous avons poursuivi l'aménagement du camping et organisé des événements afin de créer des souvenirs inoubliables pour tous nos visiteurs. Nous avons accueilli de nombreux nouveaux visiteurs, aussi bien locaux que venus du monde entier, qui ont tous apprécié leur séjour à Twin Lakes.

Nous travaillons déjà activement sur nos projets pour 2026 et nous vous les présenterons bientôt !

Love Jen, Rob, Ted & George



- ✓ Toilettes flambant neuves dans l'espace bar/restaurant
- ✓ Nouveaux lampadaires autour du camping
- ✓ Grand nettoyage des arbres et des buissons entourant les lacs inférieurs.
- ✓ Refus de la piscine pour enfants
- ✓ Les toilettes pour personnes handicapées ont été rénovées.
- ✓ Ajout d'une plus grande variété d'appâts de pêche au Corner Cabin
- ✓ Nouveau panneau de signalisation
- ✓ Nous avons embauché trois nouveaux membres du personnel pour nous aider dans l'aménagement paysager : bienvenue à Daisy, Minnie et Astro Destoryer (les chèvres) !



# 2025



AMÉLIORATIONS

# NEWSLETTER 2025

2



## MARLENE CUP 2025

Une année de plus, une journée mémorable pour le concours de pêche de la Coupe Marlène, et pour la première fois depuis notre arrivée il y a 6 ans, nous avons dû utiliser les deux lacs en raison du grand nombre de participants enthousiastes ! Félicitations encore une fois à Rolf pour avoir remporté le poids total le plus élevé de la journée pour la deuxième année consécutive et à la charmante Belinda pour avoir pêché le plus gros poisson de la journée !

## À NOTER DANS VOTRE AGENDA

La Coupe Marlène 2026 aura lieu le samedi 12 septembre.

## BIG DAVE FUND

Nous tenons à exprimer notre profonde gratitude à tous ceux qui ont participé à la collecte de fonds de 2024 en hommage à Big Dave. Grâce à votre incroyable générosité et à votre soutien, nous avons pu acquérir deux défibrillateurs afin d'améliorer la sécurité de notre communauté. De plus, nous avons installé un banc en sa mémoire, où vous pourrez vous recueillir avec un Coca-Cola Zéro, sa boisson préférée, et admirer la vue sur le lac. Merci à tous d'avoir contribué à cet hommage si touchant.



Un grand merci à Julie, notre reine du quiz et notre animatrice du bingo, pour cette nouvelle saison de soirées divertissantes exceptionnelles. Elle a hâte de vous revoir la saison prochaine !

## BINGO & QUIZ NIGHTS

# ENTERTAINMENT

Nous avons passé une autre année merveilleuse, riche en divertissements ! Nous avons eu le plaisir d'accueillir à nouveau des artistes incroyables tels que \*\*Jordan Watts\*\*, \*\*Chris Payn\*\* et \*\*David Gogh\*\*, tandis que les fabuleux \*\*Mary et Stuart\*\* nous ont une fois de plus enchantés avec leurs soirées karaoké.

Parmi les points saillants :

- Soutenir le club local de petits déjeuners des anciens combattants des forces armées lors de leurs réunions mensuelles.
- Organisation d'un événement spécial à \*\*Twin Lakes France\*\* pour honorer la \*\*Journée des forces armées\*\*.
- Organiser une \*\*journée familiale amusante\*\* réussie.
- Participez à une collecte de fonds pour Cancer Support France Nouvelle-Aquitaine en participant à un charmant cours d'aquarelle.
- Nous clôturons l'année avec notre traditionnelle \*\*Nuit des feux de joie\*\*.

Un grand merci à tous ceux qui se sont joints à nous et nous ont témoigné leur soutien. Nous préparons déjà avec enthousiasme l'année 2026 !



2026

Nous avons pris la décision de vendre nos mobil-homes de location cette année. À partir de 2026, nous proposerons à la location un appartement meublé de deux chambres. Ce spacieux appartement comprend :

- ✓ un espace extérieur idéal pour les barbecues, une grande cuisine/salon
- ✓ salle de bains comprenant une baignoire et une douche séparée
- ✓ chambre pouvant accueillir jusqu'à 5 personnes

Les réservations pour l'année prochaine sont déjà nombreuses, alors n'attendez pas pour réserver vos dates pour 2026.

Pour connaître les tarifs et pour toute demande de renseignements, veuillez envoyer un courriel à [bookings@twinlakesfrance.com](mailto:bookings@twinlakesfrance.com). Des informations et des photos seront disponibles sur notre site web à partir de 2026.

## FISHING UPDATE

À compter du 1er janvier 2026, les étangs de pêche seront exclusivement réservés aux membres et aux campeurs. Pour plus d'informations sur les modalités d'adhésion, veuillez nous contacter.



[www.twinlakesfrance.com](http://www.twinlakesfrance.com)

N'oubliez pas !  
Vous pouvez rester au courant de tout ce qui concerne Twin Lakes sur notre page Facebook, notre compte Instagram et notre site web !

